

**Möte HBF**  
**Björkäng**  
**2023-10-24**

*Närvarande: Jan Werdelin, Ulf Josefsson, Ingela Gunnarsson, Stefan Larsen,  
Joakim Andersson, Patrik Andersson och Annette Johansson*

§ 1 **Mötets öppnande**

Jan öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 **Val av ersättare som ordinarie till dagens möte**

Ulf Josefsson valdes in som ordinarie ledamot till dagens möte

§ 3 **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

§ 4 **Föregående mötesprotokoll**

Protokollet från föregående möte godkändes och lades till handlingarna

§ 5 **Rapporter**

**a. SvBF**

Jan rapporterar från SvBF:s årsmöte. Info finns på [swebowl.se](http://swebowl.se) från mötet.

Finns Återstartspengar att söka 😊

**b. Serie / Tävling**

Ulf går igenom hur vi tänker med verksamhetsplaneringen kommande säsong. Mötet beslutar att vi fortsätter arbetet med verksamhetsplaneringen.

Nettan planerar DM tillsammans med hallarna.

Mötet beslutar om Para-DM. Spelet sker på hemmahallen. Hallägare tillsammans med para-klubben planerar in dag/dagar för DM spel. Sedan läggs resultaten ihop till en gemensam lista.

**c. Utbildning**

Mötet beslutar att vi är med på ansökan om gemensam utbildning tillsammans med småland/skåne.

Mötet beslutar att vi ser över behovet av tug-utbildning.

**d. Ekonomi**

Falkenbergskontot	110 929:-
Föreningskontot	120 550:-
”Ungdomskortet”	13 243:-
Kassan	5 381:-

**e. Ungdom**

Ungdomskommitté, Stefan Larsen, Patrik Andersson och Christian Skoglund  
Stefan Larsen tillsammans med representanter från hallarna har sitt första möte den 25/10.

Gemensamt bredd o talangläger med Skåne o Småland i Gislaved.

Planering:

Fre-sön i mellandagarna eller första uppehållet i januari.

12st från varje distrikt.

#### **f. Parabowling**

Vi har fortfarande en vakant plats i styrelsen för en Para-ansvarig.  
Mötet beslutar att Para-DM spelas på respektive hemmahall.

Allt för att fler skall kunna vara med och spela 😊

#### **§ 6 Beslutsfrågor**

#### **§ 7 Ärenden / Övriga frågor**

- a Hallandsserien är i gång och funkar bra 😊
- b DM läggs upp i verksamhetsplanen så snart datum och hall är beslutat.  
Förslag att Herr och Dam DM spelas i A- och B-klass.
- c Hemsidan, skicka kontaktuppgifter på Era styrelser så att vi har rätt uppgifter.
- d Rådslaget 4.0?  
Förslag att lägger Rådslaget hösten 2024 i 1-a uppehållet.  
Tex. 6/10. Janne kollar med Jan-Olof, SISU.
- e Serieutredningen, SvBF har begärt in synpunkter igen.
- f SISU, har träff med Skåne, Småland, Blekinge och Halland den 17-18/11. Kan någon från styrelsen delta?  
Meddela Jan om Du kan.
- g Ulf går igenom stadgarna och mötet beslutar att ändringarna göres enligt omröstningen på årsmötet.

#### **§ 8 Verksamhetsberättelse**

Hallands BF uppvaktade BKF Falkenberg vid deras 50-års Jubileum genom Irene Henriksson. En trevlig tillställning 😊

#### **§ 9 Nästa möte**

Styrelseförslag:

5/12 Steninge  
25/1 Björkäng  
23/4 Björkäng  
30/5 Årsmöte

#### **§ 10 Mötet avslutas**

Jan tackade alla och avslutade mötet